
 
Muut asiat 
 
Kaupunkikehitys- ja tekninen valiokunta 18.10.2022 § 148    
      

 Edellisessä valiokunnan kokouksessa esille nousseita 
kysymyksiä vastauksineen. 
 

- Sampolan teollisuusalueen Heinämaantien risteysalueiden 
liittymissä on huono näkyvyys molempiin suuntiin (Tero 
Rönkkö).  
Molemmat risteykset on nyt raivattu. 
 

- Koulutiellä tielle ulottuvaa kasvustoa olisi raivattava (Jouni 
Nurminen).  
Jos on kaupungin mailla, niin yhdyskuntatekniikka hoitaa 
homman; jos kiinteistön puolella, niin infotaan omistajaa. 
 

- Veteraanitien kevyen liikenteen väylä loppuu kesken (Tero 
Rönkkö).  
Veteraanitien jatkorakentaminen katusuunnitelman ja 
työohjelman mukaisesti alkanut vko 40. Kaivuuryhmä siirtynyt 
kohteeseen 7.10.2022. 
 

- Peltolan alueella pitäisi ottaa suunnitteluun kevyen liikenteen 
väylä Kelkolantie-Sarkapolku-alueella (Tero Rönkkö). 
Kysymys: Olisiko se mahdollista toteuttaa esim. ”väliaikaisena” 
kesäkäyttöisenä hakepolkuna? Siitä on muutama heitto tullut 
asukkailta kun tietävät, että sv-infran suunnittelu ja 
rakentaminen vie tuskaisen paljon aikaa. Suunnittelu ei ole 
edes vielä listoilla. 
 

- Kaupunkikehitys- ja teknisen valiokunnan kokouksissa 
24.8.2021 §10 ja 21.9.2021 §31 on käsitelty kaavan 
käynnistämispyyntöä Kuivannon tuulivoimapuistolle neljästä 
tuulivoimalasta, mutta nyt asukkaiden kuulemistilaisuudessa on 
Tero Rönkön saaman tiedon mukaan puhuttu viidestä 
tuulivoimalasta.  
Suunnittelualue on yhä täsmälleen sama, selvitysten 
perusteella sinne näyttäisi mahtuvan viisi tornia neljän sijaan. 
Aluetta ei siis ole laajennettu, eikä tornit ole tulossa yhtään 
lähemmäksi asutusta. Tornien määrä ja sijainti päätetään 
kaavassa, josta päättää valtuusto. 
 

- Hallintojohtajalta saatu ohjeistus jatkoon: 
Pöytäkirjaan ei kysymyksiä vastauksineen tule enää jatkossa 
kirjata. Vaan todetaan Muissa asioissa näin: ”Todetaan, että 
edellisessä kokouksessa (kokouksen päivämäärä ja pykälä 
nro) esiin nousseisiin kysymyksiin / asioihin on vastattu 
valiokunnan jäsenille sähköpostitse.” 
 



Operatiivista / päivittäistä työtä ei tule kirjata pöytäkirjoihin. 
Toteumaa raportoidaan kokonaisuutena toisissa 
dokumenteissa. 

 
Päätösehdotus Valiokunta merkitsee muut asiat tietoonsa saatetuksi. 
 

 
Päätös Valiokunta merkitsi muut asiat tietoonsa saatetuksi. 


